



## Protokoll styrelsemöte S03

<b>Närvaro:</b>	Daniel Appelgren	Ordförande
	Sara Brodin	Sekreterare
	Tobias Lundquist	Skattmästare
	Ludwig Magnusson	SRD-ordförande
	Henrik Andersson	Cafémästare
	Totte Nilsson	Källarmästare
	Erik Iveroth	Programmästare
	Björn Nilsson	Sexmästare
	Olov Petrén	Överphös
	Josefin Brandt	Industrimästare

- §1 OFMÖ Daniel Appelgren förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Jens Olsson, Vice Källarmästare
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tilläggen §12.3 iDét och §12.5 Val av funktionärer.
- §5 Föregående mötets protokoll De två föregående mötesprotokollen godkändes.
- §6 Beslutsuppföljning Styrelsen har:  
- presenterat sig för C1 och D1.  
- städat styrelserumet samt satt upp ett städschema..  
- letat efter ett tryckeri till styrelsetröjorna utan framgång.
- §7 Meddelanden Björn meddelade att han som skyddsombud ska kolla upp vad husets regler säger om hundar i lokalerna.  
  
Josefin meddelade att vi har 12 klara företag till teknikfokus.  
  
Erik meddelade att:  
- pokern i måndags gick bra.  
- programmästeriet anordnar skridskoåkning på söndagen den 4:e februari.  
- programmästeriet ska prata med Ericsson om sponsring av en projektor.
- §8 Styrelsepresentation: Tröjor Offertförslag för tröjornas tryck skall vara inne vid nästa styrelsemöte, S04.
- §9 Presentera styrelsen för folk i E-huset Styrelsen **beslöt** att besöka Mats Cedervall, PH och Nora på fredag den 2:a februari. Samling sker i iDét kl. 09.40.
- §10 Sponsringsavtal Josefin får i uppgift att skriva ihop ett nytt sponsringsavtal till nästa styrelsemöte.



- §11 KFS-stipendie      Då 06:orna blivit informerade om stipendiet väntar styrelsen nu på deras ansökningar. Styrelsen **beslöt** att sektionen kommer att sponsra vårbalsbiljetten för den utvalde.
- §12 Mats Cedervall      Olov informerar att han hittat Mats och tagit upp en del saker:  
- godkänt städmaterial från städerskorna är på väg.  
- brandutbildning är bokad. Tid kommer.  
- när kåren valt Olov och Totte så kommer de att sitta med i husstyrelsen.  
- akademiska hus skall skicka en elektriker för installation av spis. Dock så måste sektionen stå för den kostnaden.  
- Daniel ska fixa ett tack till Mats för hans arbete för sektionen.
- §12.3 iDét      Styrelsen **beslöt** att Totte, Olov och Björn ska se över uthyrningsreglerna för iDét. Deadline sattes till första styrelsemötet nästa läsperiod, S08, den 14:e mars.
- §12.5 Val av funktionärer      Följande val gjordes:  
  - Utedischoansvarig: Totte Nilsson och Jens Olsson
  - Sudo: Joakim Andersson och Henrik Montan
- §13 Övrigt      Daniel informerade att:  
- Teknologatron är satt till den 28:e april.  
- sektionen har ett fack i kårhuset. Sara fick i uppgift att se till att det töms.  
- i år har I-sektionen 5års-jubileum. Är vi intresserade av ett samarbete?  
- en Valnämndsrepresentant TLTH måste väljas.  
- den 24 Mars anordnas en alternativ sångarstrid.  
- blodbussen kommer till LTH den 19 februari. Daniel och Sara tog på sig att ta tag i Blodkampen.  
- Kung-Dan har föreslagit att alla sektioner ska, mot en liten avgift, förvara sina standarer i kårhuset. Styrelsen diskuterade och var för förslaget men negativa till en ny standar då vi precis tillverkat en ny.  
  
Daniel informerade att ett företag spridit reklam i VB-facken utan att höra med sektionen. Josefin fick i uppgift att ta kontakt med dem.  
  
Olov Petren tar över protokollet.  
  
E-styrelsen har tagit kontakt med oss för teambuilding genom Laserdome.  
  
Styrelsen tycker att allt för många har tillgång till sektionens EFD-utskrifter. Tobias tog på sig att prata med perf och röja upp i listan.  
  
Erik informerade:



- att programmästeriet vill anordna en sexkamp som spänner sig över nästa läsperiods tre första veckor.
- att han träffat programmästare från F och E och pratat om Tandem och Ölresa.

§14 OFMA

Mötesordförande Daniel Appelgren förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Sara Brodin  
Sekreterare

Daniel Appelgren  
Ordförande